
          

 

 

 

 اعلان

كمقدم للرعاية    تصريحامستشفى الشرق الأوسط  عن منح  الهيئة الوطنية لتنظيم المهن والخدمات الصحية  تعلن  

والراغبين في تلقي  ( الذين لا يعانون من أية أعراض  COVID-19) الطبية للمصابين بمرض الكورونا المستجد 

 القطاع الخاص. العلاج في 

رعاية  لكمرفق تخصيصه ، الواقع في الجفير ، والذي تم  Regis Parkفي فندق الصحية  الرعاية سيتم تقديم 

المرضى تحت إشراف طاقم طبي مؤهل تابع لمستشفى الشرق الأوسط وفقًا للمعايير والمبادئ التوجيهية المطبقة  

 في وزارة الصحة. 

 فقط.  444قبول إخال المرضى  الراغبين في العلاج  سيكون فقط عبر الاتصال على الرقم 

 

Announcement 

The National Health Regulatory Authority have granted permission to the Middle 

East Hospital as a provider of care to asymptomatic  COVID- 19 positive patients who 

wish to receive care in a private hospital setting. 

This care will be provided at the Regis Park Hotel, located in Juffair, that has been 

set up as a Covid - 19 positive health care facility. The care of the patients will be 

under the supervision of qualified medical staff affiliated with Middle East Hospital 

in accordance with the standards and guidelines applied in the Ministry of Health. 

Admission will only be accepted through calling 444. 

. 


